
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIX/2017
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 19 lipca 2017 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 9.25 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 13
Radni nieobecni -   2
Radni nieobecni - Joanna Karabinowska

Grzegorz Żmijewski      

Adn. pkt 1. Otwarcia  XXXIX  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  dokonał 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Radosław Gross, stwierdzając na podstawie listy obecności 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Powitał radnych oraz zaproszonych gości.    
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji
3. Interpelacje i zapytania radnych
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-
2031,

• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok.
5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych
6. Wolne wnioski i informacje
7. Zakończenie obrad sesji.

Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  był 
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili 
uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
o przyjęcie protokołu bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  został  przyjęty 
jednogłośnie.
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Adn. pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 4. Podjęcie uchwał w sprawie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross przedłożył projekty uchwał w sprawie:

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031
oraz 
zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok

Skarbnik Miasta i Gminy Sylwia Bartoszuk poinformowała, że od września br. gmina chce 
utworzyć  dodatkowy punkt  przedszkolny „Kubusiowo”  przy Szkole  Podstawowej  w Miłomłynie. 
Na  zakup  wyposażenia  do  nowo  tworzonego  punktu  zabrakło  2.696,34  zł.  Ponadto  od  miesiąca 
września  zaczynają  się  zajęcia  w  ramach  projektu  unijnego  „Punkty  przedszkolne  bez  barier”. 
Na zakup pomocy dydaktycznych w ramach tego projektu zabrakło 88 zł.  Dlatego proponuje  się 
zwiększenie  wydatków  o  takie  kwoty.  W  ramach  tych  dwóch  projektów  toczyły  się  zapytania 
dotyczące zakupu wyposażeń do punktów przedszkolnych. Niestety w ramach tych zapytań zabrakło 
pieniędzy zaplanowanych w budżecie. Projekty są umieszczone w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 
dlatego tylko Rada Miejska ma uprawnienia do określania limitów na wydatki. Stąd zaszła potrzeba 
zwołania  nadzwyczajnej sesji Rady. Przy okazji proponuje się dokonanie innych zmian w budżecie. 
Następnie Skarbnik omówiła proponowane zmiany w obu uchwałach zgodnie z  uzasadnieniem.

Radny Franciszek Brzozowski zapytał, jaka jest jeszcze możliwość ewentualnego uzyskania 
dofinansowania inwestycji związanej z modernizacją oczyszczalni ścieków w Miłomłynie.

Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Sylwia  Bartoszuk  poinformowała,  że  z  chwilą  poprawienia 
Regionalnego  Programu  Operacyjnego  gmina  złoży  wniosek  o  dofinansowanie  całej  inwestycji 
obejmującej I i II etap.

Radny Franciszek Brzozowski zapytał, czy oszacowano kwotę realizacji II etapu modernizacji 
oczyszczalni ścieków.

Burmistrz Miasta i Gminy poinformował, że kwota realizacji II etapu tej inwestycji zbliżona 
jest do kwoty I etapu. 

Skarbnik Miasta i Gminy Sylwia Bartoszuk poinformowała, że zmiana Wieloletniej Prognozy 
Finansowej  wynika  ze  zmian  wprowadzonych  w  budżecie  gminy.  W  załączniku  nr  2  –  wykaz 
przedsięwzięć  do  WPF  –  zadanie  związane  z  rozbudową  oczyszczalni  ścieków  w  miejscowości 
Miłomłyn  zostało  podzielone  na  dwie  kategorie,  etap  I  -  zadania  pozostałe,  etap  2  –  zadania 
realizowane z udziałem środków UE.

Więcej pytań do projektów uchwał nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031 została podjęta jednogłośnie.
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Uchwała Nr XXXIX/215/2017
wg załącznika Nr 3 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy 
Miłomłyn na 2017 rok została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXIX/216/2017
wg załącznika Nr 4 do protokołu.

Adn. pkt 5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Z uwagi na brak zgłoszonych interpelacji i zapytań, odpowiedzi nie udzielano.

Adn. pkt 6. Wolne wnioski i informacje.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  w  dniu  dzisiejszym 
wspólnie ze Skarbnikiem Miasta i Gminy Miłomłyn podpiszą z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 
Środowiska  umowę  na  dofinansowanie  zadania  pn.  „Usuwanie  wyrobów  zawierających  azbest 
z terenu Gminy Miłomłyn”.  

Następnie Burmistrz zaprosił radnych na obchody Dni Miłomłyna, które odbędą się w dniach 
5-6 sierpnia br. 

Radny  Kazimierz  Czarnecki  poinformował,  że  jedna  ze  ścian  świetlicy  w  Boguszewie 
wykonana z regipsu jest zagrzybiona. Zapytał,  czy w budżecie gminy znalazłyby się pieniądze na 
odbudowanie tej ściany. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że trzeba wycenić to zadanie 
i ewentualnie zlecić.

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross zapytał, czy wiadomo coś o decyzji firmy 
EI. INVEST z Warszawy w sprawie gazyfikacji Miłomłyna.

Burmistrz poinformował, że rozmawiał z przedstawicielem tej firmy, który poinformował, że 
firma  podjęła  decyzję  o  realizacji  tej  inwestycji.  Zakończenie  jej  planowane  jest  pod  koniec 
przyszłego roku.  

Adn.  pkt  7. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XXXIX  sesji  Rady  Miejskiej 
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Radosław Gross
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